



www.nig.com.kw

رأس المال ١٤٩,٩٢٣,٨٠١/٤٠٠ دينار كويتي مدفوع بالكامل تأسست ١٩٦٠ - سجل تجاري ٨٣٩٢
الشويخ قطعة ٦ تقاطع طريق الجهراء مع طريق المطار الدولي - رقم ٥٥
بحانب الهلال الاحمر الكويتي

نموذج الإفصاح عن التصنيف الائتماني

التاريخ	09 سبتمبر 2021
إسم الشركة	شركة مجموعة الصناعات الوطنية (القابضة) ش.م.ك - عامة
الجهة المصدرة للتصنيف	كابيتال انتليجنس المحدودة.
فئة تصنيف السندات	تأكيد تصنيف السندات "BBB-" للسندات غير المضمونة بقيمة 30 مليون دينار كويتي (استحقاق فبراير 2025)
مدلولات التصنيف	تعتبر السندات والالتزامات المالية المصنفة "BBB-" من الدرجة المتوسطة. هذه الأوراق المالية ذات جودة ائتمانية جيدة. يعكس التصنيف قدرة الشركة على دفع كل من الفائدة وأصل الدين.
انعكاس التصنيف على اوضاع الشركة	يعكس هذا التصنيف الأداء التشغيلي الجيد في معظم الشركات التابعة والزميلة ، و السيولة الجيدة (بالنظر إلى النسبة العالية من الأوراق المالية المدرجة في محفظة الاستثمار) ، وعلى المقرضين الداعمين والمساهمين الأساسيين. إن النظرة للتصنيف سلبية بسبب تأثير كوفيد-19 على مرونة الأداء المالي للشركة ، والتي من المتوقع أن تتحسن بمجرد تحسن الأحوال الناجمة عن كوفيد-19 . لا يوجد لهذا التصنيف أي أثر على حساب الأرباح و الخسائر للشركة.
النظرة	سلبية

م.م.م.م.م.



ط



ش. م. ك.
مجموعة
الصناعات الوطنية
(القيضة)

NI Group

National Industries Group
(Holding)

Head Office الإدارة العامة

ص . ب : 417 الصفاة، الكويت، 13005

P.O.Box : 417, Safat, Kuwait, 13005

Tel.: (965) 24849466 : هاتف

Opt.: (965) 24844739 : هاتف

Fax: (965) 24839582 : فاكس

e-mail: mona.yousef@nig.com.kw بريد الكتروني

www.nig.com.kw

Date: 09 September 2021

Ref: *nig 476*

M/s Bursa Kuwait

Dear Sirs,

Subject: Disclosure on Credit Rating

With reference to the above, subject and the requirements of the Fourth Chapter (Disclosure of Material Information) from module Ten (Disclosure & Transparency) of the executive bylaws no.7 of 2010 as amended.

We would like to state that Credit Rating Agency "Capital Intelligence Rating Ltd" on 09 September 2021 announced that it has affirmed the rating of National Industries Group Holding's Kuwaiti Dinar 30 million Senior Unsecured Bond (maturing February 2025) at "BBB-". The outlook for the rating remains "Negative".

Please find enclosed disclosure form of Credit Rating.

Regards,

Ahmed Hassan
Chief Executive Officer



Handwritten signature in blue ink.

Handwritten signature in blue ink.

Credit Rating Disclosure Form

Date	09 September 2021
Company Name	National Industries Group Holding K.P.S.C ("Company")
Issuer	Capital Intelligence Ratings Ltd. ("CI")
Bond Rating and Grade Category	Affirmed bond rating of "BBB-" to the Kuwaiti Dinar 30 million Senior Unsecured Bond (maturing February 2025)
Rating indicator	Bonds and financial obligations that are rated "BBB-" are regarded as medium-grade. These securities are of good credit quality. The rating reflects the Company's ability to pay both interest payments and principal.
The impact of the rating on the company	The rating is supported by the sound operating performances at most subsidiary and associated companies, by good effective liquidity (given the high proportion of quoted securities in the investment portfolio), supportive lenders and core shareholders. The Outlook for rating is Negative due to the impact of Covid-19 on Company's financial flexibility, which is expected to improve once the Covid-19 situation is eased. There is no impact of this rating on the Company's profit and loss account.
Outlook	Negative

د. م. م. م.



B